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1. De energietransitie-ambities zijn een onderdeel van de 

duurzaamheidsambities. Wij missen in de nota o.a. de volgende onderdelen 
van duurzaamheid, zaken waarin wij wel degelijk een rol weggelegd zien voor 
de gemeente. Ambities op het gebied van o.a. Biodiversiteit, Bodemkwaliteit, 
Luchtkwaliteit, Klimaatbestendigheid, Geluid, Geur, Natuur en ecologie, Water 
etc. Kunnen wij van u een nota verwachten met een bredere kijk op 
duurzaamheid waarin bovenstaande zaken worden meegenomen? 

 
Antwoord: Duurzaamheid is een breed begrip. Gelet op de opgave die er ligt 
vanuit klimaatakkoord van Parijs, ligt de focus op dit moment op de 
energietransitie. Daarnaast wordt op basis van een risicodialoog gewerkt 
aan beleid en een uitvoeringsprogramma klimaatadaptatie. Over dit traject 
wordt u dit jaar nader geïnformeerd.  
Voor een aantal door u genoemde thema’s is relevante wetgeving aanwezig 
dan wel lokaal beleid vastgesteld, zoals bijvoorbeeld de Geurverordening. 

 
2. Gelet op de enorme taak die de gemeente heeft in de energietransitie en de 

complexiteit van het probleem en het proces, is het dan niet beter om een 
aparte nota te maken over de energietransitie? En vervolgens de tijd te nemen 
voor een nota over duurzaamheid met bovenstaande zaken. 

 
Antwoord: Nee. De energietransitie is inderdaad een groot onderdeel van dit 
Ambitiedocument, maar we hebben ook nadrukkelijk een aantal andere 
thema’s benoemd waarin we als lokale overheid een rol hebben. 
Bijvoorbeeld hoe duurzaam wij zelf zijn als gemeentelijke organisatie en hoe 
we onze inwoners en het bedrijfsleven kunnen stimuleren te verduurzamen.  

 
3. Op de laatste informatieavond over de nota duurzaam is de raad gevraagd 

waar zij mogelijk zonneweides en/of windturbines ziet komen. Voor zover ik 
me herinner was de kaart Oosterhout blanco. Op de RES-bijeenkomst van 5 
juni in Etten-Leur was er een kaart van de regio beschikbaar met een arcering 
waar windmolens/zonneweides niet kunnen komen in verband met o.a. 
aanvliegroutes, hoogspanningsleidingen, ondergrondse leiding, kwetsbare 
natuur, etc. Kunnen wij (de raadsleden) op korte termijn en ruim voor de 
volgende infoavond deze kaart van en de gemeente Oosterhout en de regio 
ontvangen? 

 
Antwoord: Op de laatste informatieavond voor de raad hebben we verkend 
wat de opgave voor het realiseren van de opwek van duurzame energie in 
ruimtelijke zin kan betekenen. Vandaar dat er bij deze werksessie een 
blanco kaart op tafel lag.  
De kaarten die in het kader van de RES worden opgesteld dienen 
vooralsnog als afwegingskader. Zodra we deze kaarten kunnen delen zullen 
we dat doen. 

 



4. Uiterlijk in 2020 moet onze regio (waaronder de gemeente Oosterhout) een 
definitief bod en uitvoeringsprogramma hebben. Dat is ruim een jaar te gaan 
om met en de regio en onze eigen bewoners, bedrijven etc. tot 
overeenstemming te komen. In de nota missen we enig zicht op dit proces. 
Kennis, bewustwording en draagvlak bij de bewoners? Hoe gaat u dit doen? 
Ligt er een communicatietraject klaar? Hoe ziet u de procesgang? 

 
Antwoord: Ons college neemt in juni een besluit over het vaststellen van het  
plan van aanpak RES2030. In het plan van aanpak is een apart 
communicatietraject opgenomen voor de hele regio. De raad zal hierover 
een raadsinformatiebrief ontvangen met als bijlage het plan van aanpak. 

 
5. Voor de energietransitie is draagvlak belangrijk. Draagvlak creëer je door 

deelname. In de Gemeente Gorinchem bijvoorbeeld is een energie coöperatie 
opgericht. Het is een snelgroeiende beweging van mensen die zelf lokaal 
energie willen opwekken en gebruiken. Heeft u de ambitie om een dergelijke 
coöperatie mee te willen oprichten? 

 
Antwoord: Op dit moment niet. Maar mocht het in de toekomst een goede 
manier blijken te zijn voor draagvlak sluiten we dit absoluut niet uit. 

 
6. In de nota is een indeling gemaakt in energiebesparing en energieopwekking. 

De energiebesparing begint in veel gevallen bij ons zelf. En de grote kwestie 
hier is de mindset. Wij missen elke ambitie in deze richting. Vindt u niet dat u 
hier als gemeente een taak heeft?  

 
Antwoord: Absoluut hebben wij hier een taak in. In de nota (routekaart) is 
dan ook opgenomen dat we samen met ONE een campagne opzetten om 
inwoners bewust te maken van hun energieverbruik en de mogelijkheden 
die zij hebben om hun huis te verduurzamen. Daarom kijken we ook naar 
onze eigen organisatie, want: practice what you preach! 

 

 


